
سعيد احمديان
     گفت وگو

كار از گريه گذشته، بخنديد
شنيدن و خواندن برخي خبرها انسان را وادار به خنديدن مي كند، هرچند 
كه بعد از اين خنده بايد گريست به حال خودمان كه اينگونه راحت مورد  
بازيچه قرار گرفته  ايم.  بايد به برخي  خبرها خنديد، مثل خبري كه ديروز 
روي خروجي خبرگزاري ها قرار گرفت. خبري مبني بر برگزاري نشستي 
براي بررسي ابعاد علمي و اقتصادي واگذاري پرسپوليس و استقلال و خبر 
وقتي خنده دار مي شود كه متوجه شويم چه كساني قرار است در جلسه 

امروز به لحاظ »علمي و اقتصادي« اين موضوع را بررسي كنند.
نگاهي به ليست 24 نفره ارائه شده و ديدن برخي اسامي در بين آنها هر آدم 
اهل فوتبالي را به خنده وامي دارد، برخي از مدعون جلسه امروز همان هايي 
هستند كه طي سال هاي گذشته ميلياردها ميليارد براي اين دو تيم بدهي 
خارجي و محروميت درس��ت كرده اند و حالا با اندك سوادي كه دارند و 
سوءمديريتي كه به همه نشان داده اند و ثابت كرده اند، مي خواهند به لحاظ 

»علمي و اقتصادي« واگذاري دو تيم را بررسي كنند.
اين روزها  حرف از خصوصي سازي زده می شود، اما هيچ تعريف جامع و 
كاملي از اين مقوله وجود  ندارد. اصلاً بايد اين سؤال را به صورت جدي مطرح 
كرد كه آيا مسئولان ورزش كشور مي دانند خصوصي سازي يعني چه و علم 
و اقتصاد در خصوص آنچه نظريه اي دارد يا اينكه آنها صرفاً يكسري حرف 

دهان پركن مطرح مي كنند.
امروز براي همه مسجل و مشخص اس��ت كه برخورداري از چند فاكتور 
نظير حق پخش، تبليغات محيطي، كپي رايت و بليت فروش��ي از اركان 
خصوصي سازي است. ركن هايي كه باشگاه هاي فوتبال ايران هيچ كدام، 
كوچك ترين بهره اي از آنها ندارند و اين دو تيم هم با انبوهي از هوادار و خيل 
عظيم علاقه مندانشان دست كمي از بقيه ندارند. بنابراين جالب است كه 
مي شنويم امروز قرار است يك بحث »علمي و اقتصادي« بابت اين مسئله در 
اتاق بازرگاني ايران تشكيل شود وقتي هنوز بزرگان اين ورزش هيچ تعريف 

درستي از خصوصي سازي ندارند و فقط شعار آن را سر مي دهند.
جداي از تمام اين واقعيات، مس��ئله نام هايي است كه امروز مي خواهند 
به لحاظ »علمي و اقتصادي« اين پرونده خاك خورده را بررس��ي كنند، 
پرونده اي كه حالا بيش��تر از قبل بازيچه سياس��ت بازي هاي دولت هاي 
مختلف قرار گرفته و همه خوب مي دانيم هيچ دولتي حاضر به واگذاري 
اين دو تيم به بخش خصوصي و چشم پوش��ي از درآمدي كه در كنار آنها 
به دست مي آورد، نيست.  نام ها را حتماً يك بار مرور كنيد، مخصوصاً روي 
برخي از آنها متمركز شويد، برخي كه متخصص بمب تركاندن و بدهي بالا 
آوردن بودند. برخي كه قراردادهاي ميلياردي را در فوتبال ايران باب كردند 
و برخي كه سوءمديريت  شان محروميت هاي فلج كننده ای براي اين دو تيم 
به بار آورد. حتماً نگاه كنيد كه در اين ليست 24 نفره، افرادي هستند كه با 
مدرك سازي سال هاست به AFC و فيفا بابت بدهي ها و خصوصي بودن 
اين دو تيم دروغ مي گويند!  حالا اين افراد امروز مي خواهند جلسه بگذارند 
و به صورت »علمي و اقتصادي« واگذاري استقلال و پرسپوليس را بررسي 
كنند و ما بايد حتماً بپرسيم كدام يك از اينها دانش اين كار را دارند و كدام 
يكي از آنها از علم پيچيده اقتصاد سر درمي آورند كه مي خواهند امروز از اين 

دو منظر روند واگذاري را بررسي كنند؟
شنيدن و خواندن برخي خبرها خنده دار است، مثلاً   بشنوي و بخواني كه 
قرار است امروز بعدازظهر در اتاق بازرگاني ايران آدم هايي مثل علي اكبر 
طاهري، س��يدرضا افتخاري، علي فت��ح الله زاده، محم��د رويانيان، علي 
كفاشيان، محمد دادكان و... ابعاد »علمي و اقتصادي« واگذاري پرسپوليس 
و استقلال را بررسي كنند. لطفاً به اين خبر بخنديد و بعد به حال اين دو تيم 
گريه كنيد. البته كار از گريه گذشته و بايد به آن خنديد، خنده اي تلخ كه 

از گريه غم انگيزتر است. 

فريدون حسن

ساخت 3 هزار سالن ورزشی در 5 سال از بركات انقلاب است
گفت وگوي »جوان« با سردار يزداني، مسئول تربيت بدني سپاه محمدرسول)ص(:

نتيجه جام ملت ها آينده مرد پرتغالي
 را تغيير مي دهد

كی روش به كلمبیا بله گفت؟
كلمبيا را هم بايد به جمع پيشنهادهاي سرمربي پرتغالي تيم ملي فوتبال 
كشورمان اضافه كنيم. در فاصله اندك باقي مانده تا شروع رقابت هاي جام 
ملت هاي آسيا خبر مذاكره كارلوس كي روش با يك تيم از امريكاي جنوبي 
بازتاب زيادي در رسانه هاي داخلي و خارجي داشت. البته هنوز ابعاد اين 
مذاكره مشخص نيست، اما قطعاً عملكرد تيم ملي كشورمان در تورنمنت 

پيش رو تأثير زيادي در آينده كاري آقاي سرمربي خواهد داشت. 
    پيشنهاد جديد

پيشنهاد فدراسيون كلمبيا به كارلوس كي روش خبر مهمي بود، به ويژه 
اينكه مذاكراتي نيز بين طرفين انجام شده است. اين خبر اولين بار از سوي 
رسانه هاي كلمبيا منتشر شد و از بازتاب در رسانه هاي اين كشور مشخص 
است كه كلمبيايي ها تصميم قطعي شان را براي به خدمت گرفتن مرد 
پرتغالي گرفته اند. تلويزيون DirecTV Sports در گزارشي مدعي شد 
فدراسيون فوتبال كلمبيا مدت هاست كه براي استخدام كي روش وارد عمل 
شده و بر اساس ادعاي آنها، دو طرف پس از مذاكرات طولاني مدت به توافق 
نسبي رس��يده اند. توافق قطعي روي برخي مفاد قرارداد به منعقد شدن 
قرارداد چند ساله منجر خواهد شد. يك روزنامه كلمبيايي به نام ليبرو نيز 
ادعا كرده زمان شروع كار مرد پرتغالي در اين كشور امريكايي مشخص 
نيست. فدراسيون كلمبيا اصرار دارد كي روش در ژانويه به اين كشور بيايد، 

اما سرمربي فعلي تيم ايران تا ماه مارس با كشورمان قرارداد دارد. 
    تمايل کلمبيا

كارلوس كي روش در هشت سالي كه هدايت تيم ملي كشورمان را برعهده 
داشته، ثابت كرده كه راه صعود به جام جهاني را به خوبي مي داند. تجربه 
خوب در رسيدن به جام جهاني مسئولان فوتبال كلمبيا را بر آن داشت 
كه اين مربي پرتغالي را به خدمت بگيرند. صعود به جام جهاني 2022 تنها 
يكي از اهداف آنهاست. درخشش در كوپا آمه ريكا هدف ديگري است كه 
فدراسيون كلمبيا را براي عقد قرارداد با كي روش مصمم كرده است. طبق 
اعلام روزنامه ليبرو، فدراسيون فوتبال كلمبيا در نخستين روزهاي سال 

جديد ميلادي خبر توافق با كي روش را رسماً رسانه اي خواهد كرد. 
    آينده مبهم

سرمربي تيم ملي ايران فعلاً دوست ندارد نظر قطعي اش در خصوص آينده 
كاري خود بيان كند. تنها چند روز ديگر تا شروع رسمي جام ملت هاي 
آس��يا باقي مانده و كارلوس كي روش بهتر از هر كسي مي داند كه مردم 
و اهالي فوتبال ايران جز قهرماني از او و تيم��ش انتظار ديگري ندارند، 
به همين خاطر تمركز روي اين مس��ابقات فعلًا مهم ترين موضوع براي 
كي روش است. با اين حال شايعات منتشر ش��ده در خصوص مذاكره با 
برخي كشورها در رسانه ها مطرح شده و مرد پرتغالي در گفت وگو با برنامه  
THE MANAGER آينده كاري اش را با نتايج تيم ملي  ايران در امارات 
مرتبط دانست: »در شرايط كنوني تنها به آمادگي تيم خود فكر ملي  كنم. 
مسئوليت من اين است كه با تمام وجود كار كنم تا تيم ملي ايران قدرتمند 
و آماده شود. هدف اصلي ما قهرماني در جام ملت هاي آسياست. قراردادم با 
ايران با پايان جام ملت هاي آسيا به پايان مي رسد و آينده دست خداست. 
مربيان نمي توانند آينده شان را به صورت مشخص تعيين كنند. سرنوشت 
مربيان به نتايجي كه به دست مي آورند، بستگي دارد. در شرايط كنوني 
تمركز مي كنيم كه ايران به نيمه نهايي جام ملت ها راه پيدا كند تا هواداران 
فوتبال ايران را خوشحال كنيم. جام ملت هاي آسيا مانند جام ملت هاي 
اروپا رقابتي سخت است. با توجه به اينكه ما را بهترين تيم گروه مي دانند، 
اين موضوع كارمان را سخت تر مي كند، اما اين برتري ما از ديگر تيم هاي 

گروه فقط روي كاغذ است.«
    درخواست هاي خارجي

در سال هايي كه كي روش سكان هدايت تيم كشورمان را برعهده داشته، 
اخبار پيشنهادهاي خارجي گاه و بيگاه در رسانه هاي ايراني و خارجي 
منتشر شده و مي شود. تعداد پيشنهادهاي اغواكننده به كي روش آنقدر 
زياد بوده كه از دست مان خارج شده است. ژاپن، استراليا و حتي عربستان 
جزو سه پيشنهاد آس��يايي كي روش بوده اند كه هيچ كدام سرانجامي 
نداش��تند. منچس��تريونايتد، ليدز، كوينگ پارك رنجرز و لهستان از 
جمله پيشنهادهاي اروپايي كي روش بودند كه اتفاقاً آنها نيز به سرانجام 
نرسيده است. امريكا، الجزاير، نيجريه، ساحل عاج، مكزيك، كامرون و 
آفريقاي جنوبي نيز ديگر پيشنهادهاي سرمربي تيم ملي كشورمان در 
اين چند سال بوده است. البته به نظر مي رسد بسياري از پيشنهادهاي 
ياد شده در حد گمانه زني بوده يا بعضاً جنبه بازار گرمي داشته است. با 
توجه به پايان قرارداد كي روش با تيم كش��ورمان و مخالفان پرتعداد او 
در ايران، به احتمال زياد ج��ام ملت ها آخرين حضور مرد پرتغالي روي 

نيمكت ايران باشد. 

شيوا نوروزي

تحقیق و تفحص از سرخابي ها
 زمانبر است 

 مدت زمان شش ماهه تعيين شده براي 
تحقيق و تفحص از پرسپوليس و استقلال، 
به دليل حاصل نشدن نتيجه اي مشخص 
تمديد خواهد شد. در مصوبه نمايندگان 
مجلس براي تحقيق و تفحص از دو تيم 
پرسپوليس و استقلال تأكيد شده بود كه 
بعد از تشكيل كميته ويژه،  اين كار ظرف 
مدت ش��ش ماه نتيجه تحقيق و تفحص 
در صحن علني مجلس اعلام شود و اين 
در حالي است كه تا به امروز بررسي هاي 
انجام شده به جمع بندي نرسيده و همين مسئله طرح تمديد مدت زمان 
قيد شده را موجب شده است. تحقيق و تفحص از پرسپوليس و استقلال 
بسيار گسترده اس��ت، به خصوص اينكه مربوط به يك بازه زماني ۱0 
ساله از سال ۱۳۸۶ تا ۱۳۹۶ است و ابعاد مختلفي در زمينه هاي مالي، 
حقوقي و قراردادها را دربر مي گيرد. تا به امروز با همكاري دو باشگاه و 
وزارت ورزش كارهاي مقدماتي مانند تهيه اسناد مورد نياز و گفت وگو با 
برخي افراد انجام شده، اما هنوز به نتيجه مشخص و واضحي نرسيده ايم. 
همانطور كه گفتم ابعاد تحقيق و تفحص بس��يار وسيع است و اينكه 
خيلي زود در مورد آن به نتيجه قطعي برس��يم، امكانپذير نيست. اين 
موضوع بايد به صورت رسمي از طرف كميته تحقيق و تفحص به هيئت 
رئيسه مجلس پيشنهاد شود. البته هنوز اين كار انجام نشده، اما با توجه 
به اينكه چند روز بيشتر به مدت زمان ش��ش ماهه تعيين شده، باقي 
نمانده و نتيجه مشخصي هم از بررسي ها حاصل نشده بايد اين پيشنهاد 

مطرح شود تا بتوانيم پيگيري ها را قانونمند ادامه دهيم. 

 تمجید سازمان بسیج ورزشکاران  از   صلاح
محمد صلاح ستاره مصري ليورپول، اين باشگاه را تهديد كرده در صورتي 
كه در فصل نقل و انتقالات زمس��تاني، بازيكن اسرائيلي تيم سالزبورگ 
اتريش را به خدمت بگيرند، آنفيلد را ترك خواهد كرد. اقدام اين بازيكن 
مسلمان با حمايت گسترده آزاديخواهان جهان روبه رو شد. داوود آذرنوش 
رئيس سازمان بسيج ورزشكاران با اشاره به اين اقدام ستاره مصري اظهار 
داشت: »اين حركت محمد صلاح نش��ان داد روحيه آزادگي، مقاومت، 
ظلم س��تيزي و كمك به مظلومان در جهان رو به افزايش است و اقدام 
ورزشكاران ايراني در عدم رويارويي با نمايندگان رژيم جعلي صهيونيستي 
تأثير خود را در جهان ورزش گذاشته است. بسيار خرسنديم كه در آستانه 
40 سالگي انقلاب شكوهمند اسلامي ايران شاهد حركت هايي هستيم 
كه بذر آن 40 سال پيش توسط امام خميني و شهداي عزيزمان كاشته 

شده است.«

نخس��تين مرحله 
انتخابي تيم هاي 
ملي كش��تي آزاد و فرنگي بزرگس��الان در حالي 
برگزار ش��د كه غلامرض��ا محمدي، س��رمربي 
آزادكاران ايران از نحوه اين رقابت ها و كيفيت آن 
رضايت كامل داش��ت: »سطح كيفي مسابقات از 
پيكارهاي قهرماني گروه )الف( و )ب( بهتر و بالاتر 
بود. در واقع اين فرصتي بود براي آنها كه شانس 
حضور در ج��ام جهان پهلوان تختي را از دس��ت 
داده بودند و به نوعي اين مس��ابقات انتخابي جام 
تختي محسوب مي شد.« سرمربي تيم ملي كشتي 
آزاد ايران در خصوص خارج شدن مسابقات جام 
تختي از رنكينگ اتحاديه جهاني نيز گفت: »در 

مشورت با كادر فني، اصرار داشتيم اين مسابقات 
از سيس��تم رنكينگ خارج ش��ود، چراكه در هر 
وزن تنها سه نفر را مي توانستيم به همراه داشته 
باشيم و از سوي ديگر در جام جهاني كشتي آزاد 
نيز حضور نداش��تيم. به همين دلي��ل حدود ۱0 
كشتي گيري كه س��هميه حضور در جام تختي 
را گرفته اند به همراه خواهيم داشت كه خود يك 

مرحله انتخابي تيم ملي خواهد بود. حضور شش 
تا ۱0 كشتي گير خوب ايراني در كنار كشتي گيران 
خارجي در جام جهان پهلوان تختي به طور حتم 
سطح كيفي و فني مس��ابقات را افزايش خواهند 
داد و بسياري از كشتي گيران ايراني مي توانند در 
اين تورنمنت با يكديگر كش��تي بگيرند. از سوي 
ديگر در تورنمنت هايي همچون ساساري ايتاليا، 

ياش��اردوغو تركيه و دان كولوف بلغارس��تان كه 
جزو سيس��تم رنكينگ اتحاديه جهاني هستند، 
حتماً حضور خواهيم داش��ت.« غ��لام محمدي 
همچنين از برنامه هاي وي��ژه كادر فني تيم ملي 
آزاد براي كشتي گيران عنوان دار خبر داد: »براي 
كشتي گيران عنوان دار برنامه هاي خوبي داريم. 
برنامه ريزي كردي��م كه تع��دادي از آنها در جام 
تختي و برخي ديگر در تورنمنت هاي بين المللي 
مورد ارزيابي قرار گيرند. در واقع حواسمان به همه 

كشتي گيران هست.«
براي كشتي گيران عنوان دار، كادر فني برنامه ريزي 
كرده كه تعدادي از آنها در جام جهان پهلوان تختي 
و برخي ديگر نيز در تورنمنت هاي بين المللي مورد 
ارزيابي قرار گيرند. هم من و هم كادر فني از كار 
كردن كنار كش��تي گيران باانگيزه و جوان لذت 
مي بريم. اميدوارم با برنامه هايي كه ريخته ايم در 
پيكارهاي قهرماني جهان كه كار بسيار سختي را 
پيش رو داريم، بتوانيم نتيجه خوبي كسب كنيم.«

براي كشتي گیران عنوان دار 
برنامه داريم
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جاي خالي شماره »8« ابدي
 ۱۱ سال از روز حادثه مي گذرد و در اين سال ها بسكتبال ايران همواره 
جاي خالي ش��ماره »۸« ابدي خود را احس��اس كرده اس��ت. سوانح 
رانندگي در كش��ورمان تلفات زيادي دارد و يكي از آنهايي كه اس��ير 
سوانح جاده اي شد، آيدين نيكخواه بهرامي بود. پسر بااخلاق بسكتبال 
كشورمان در حالي كه در بهترين روزهاي حرفه اي خود بسر مي برد با 
رفتن خود نامش را براي هميشه در ورزش بسكتبال ايران جاودانه كرد. 
مراسمي كه روز جمعه در تالار بسكتبال آزادي برگزار شد، اين موضوع 
را نشان داد. دوستداران و همبازي هاي قديمي  او با اهداي شاخه گل 
يادش را گرامي داشتند و از مستندي كه به نام »آيدين« ساخته شده، 
رونمايي شد. خانواده ملي پوش فقيد بسكتبال در سالن حضور داشتند و 
به ابراز احساسات هواداران و اهالي اين رشته واكنش نشان دادند. صمد 
نيكخواه بهرامي كه هنوز رفتن برادرش را باور نكرده با جملاتي ساده از 
جاي خالي آيدين در زندگي اش گفت و اينكه برادرش در اين روزهاي 
سخت مي توانست كمك حال تيم ملي باشد. بازگشت پيراهن شماره ۸ 

به سالن آزادي از نكات جالب اين مراسم بود. 

علي اصغر يوسف نژاد

نايب رئيس فراكسيون
 ورزش مجلس

خادم الشريعه شگفتي ساز سن پترز بورگ
سارا خادم الش��ريعه شگفتي س��از شد. رقابت هاي ش��طرنج سريع 
قهرماني جهان با اتفاق بس��يار خوبي براي ش��طرنج ايران به پايان 
رسيد. در روز س��وم و پاياني اين رقابت ها در س��ن پترزبورگ روسيه بود كه س��ارا خادم الشريعه، 
دختر شطرنج ايران با كسب ۹ امتياز از ۱2 امتياز، دس��ت به كار بزرگي زد و عنوان نايب قهرماني 
جهان را از آن خود كرد. احسان قائم مقامي، پرهام مقصودلو، عليرضا فيروزجا و سارا خادم الشريعه 
نمايندگان ش��طرنج ايران در رقابت هاي شطرنج س��ريع قهرماني جهان بودند كه خادم الشريعه، 
بانوي اول شطرنج ايران در حالي كه مسابقات 
مردان همچن��ان ادامه دارد، توانس��ت 
با كس��ب نقره جهان نام خ��ود را بار 
ديگر ب��ه عنوان بانوي شگفتي س��از 
شطرنج ايران بر سر زبان ها بيندازد. 
خادم الشريعه در دور نهم روز پاياني 
اين رقابت ه��ا در بخش بان��وان مقابل 
اس��تفانوا بلغارس��تاني، قهرمان س��ابق 
بانوان جهان ب��ا ريتين��گ 24۶۶، در دور 
دهم براب��ر ماريا موزيچ��وك اوكرايني با 
ريتينگ 24۹۳ و در دور يازدهم مقابل 
ونجون جو چيني با ريتينگ 2۵۸4 
به برتري دست يافت و سرانجام در 
دور پاياني )دوازدهم( با شونگيي 
تان چيني با ريتينگ 2442 
مس��اوي كرد و ب��ه نقره 
بخش سريع مسابقات 
قهرمان��ي جه��ان 

دست يافت. 

كسب هر 3  سهمیه  كاراته  دور از انتظار نیست
تيم مل��ي كاراته          کاراته
كس��ب  س��ال 
سهميه المپيك را در پيش دارد. سالي سخت و 
حائز اهميت كه هروي، سرمربي تيم ملي از آن به 
عنوان ماراتن ياد مي كند: »سال سخت و حساسي 
را با سه مرحله از رقابت هاي ليگ جهاني كاراته 
وان در پيش داريم. امسال، سال كسب سهميه 
المپيك است و از اين رو برايمان بسيار مهم است، 
چراكه به دنبال كس��ب هر سه سهميه المپيك 
هس��تيم و دس��تيابي به آن را دور از دس��ترس 
نمي دانيم. البته خوب مي دانيم كه براي قطعي 
كردن س��هميه ها بايد با جدي��ت در رقابت هاي 
پيش رو شركت كنيم. ملي پوشان نيز با آگاهي از 

اهميت مسابقات 20۱۹ در اردوها سخت تمرين 
مي كنند تا با آمادگي كامل در مسابقات شركت 
كنند، چراكه خوب مي دانيم از اين پس كار بسيار 
دش��واري در مس��ابقات مختلف داري��م و تمام 
مدعيان جهان با بالاترين آمادگي در مس��ابقات 
ش��ركت مي كنند و ب��دون ترديد س��طح فني 
رقابت هاي پيش رو بسيار بالا خواهد بود و هرچه 
پيش برويم، كار سخت و س��خت تر خواهد شد. 
براي اينكه ش��رايط خ��ود را در جدول كس��ب 
امتيازه��ا بهب��ود بخش��يم، باي��د ب��ه دنب��ال 
خوشرنگ ترين مدال ها باشيم. اميدواريم كميته 
مل��ي المپي��ك و وزارت هم كمك كنن��د تا در 

مسابقات مهم شركت كنيم.«

مس�ئول تربي�ت 
س�پاه  بدن�ي 
محمدرسول)ص( 
معتق�د اس�ت ب�ا 
وجود دستاوردهاي 
بزرگ انق�اب در 
ورزش،  ح�وزه 
در انع�کاس اي�ن 

کارهاي بزرگ به مردم ضعيف عمل شده است. 
س��ردار كاظم يزداني، رئيس تربيت بدني سپاه 
تهران بزرگ در گفت وگو با »جوان« در آستانه 
حماس��ه ۹ دي و فرا رسيدن 40 سالگي انقلاب 
درباره برنامه هاي گراميداشت اين روز مي گويد: 
»امروز گراميداشت حماسه ۹ دي است، روزي 
كه حضرت آقا از آن به عنوان انقلاب س��وم نام 
برده اند. در واقع روز بصيرت مردم عزيزمان بود 
كه در آن لحظه بحراني با تم��ام وجود پاي كار 
آمدند. در همين راستا تربيت بدني سپاه تهران 
بزرگ برنامه هاي مختلفي را براي گراميداشت 
اين روز در نظر گرفته است، به همين مناسبت 
تجمع ب��زرگ رزمي كاران بس��يجي ته��ران با 
حضور برادران و خواهران در باش��گاه رس��الت 
تهران برگزار ش��د. در اين مراس��م جناب آقاي 
دكتر الله كرم درب��اره بصيرت بخش��ي و تأكيد 
بر اينكه م��ردم با همه مش��كلات اقتصادي كه 
دارند همچنان پاي نظام ايس��تاده اند، سخناني 

را ايراد كردند.«
رئيس تربيت بدني س��پاه تهران بزرگ از ديگر 
برنامه ه��اي اين معاون��ت براي گراميداش��ت 
40 س��الگي انقلاب خبر مي دهد و آن را نشانه 
اقت��دار و آمادگي ورزش��كاران مي داند: »علاوه 
بر اين، برنامه هاي مفصلي را از س��الگرد ۹ دي 
و همچنين چهلمين س��الگرد پيروزي انقلاب 
اس��لامي آغ��از كرده ايم و ب��ه كلي��ه پايگاه ها 
و ناحيه ه��اي ته��ران ب��زرگ اب��لاغ كرده ايم 
برنامه هاي مفصلي را ت��ا 22 بهمن برگزار كنند 
كه اين برنامه ها ش��امل برگزاري مس��ابقات در 
رشته هاي مختلف در پايگاه ها، نواحي و حوزه ها 
خواهد بود و در كنار اين برنامه ها، همايش هاي 
كوهپيمايي و پياده روي، رزمي، بازي هاي بومي 
و محلي برگزار مي ش��ود. برگزاري اين برنامه ها 
علاوه بر اعلام برائت از جهان استكبار و سلطه، 
نمايش دهنده اقتدار و توان ورزشكاران بسيجي 

به دشمنان كشورمان نيز خواهد بود.«
     برکات انقاب براي ورزش عظيم بوده 

است
رئيس  سابق س��ازمان ورزش بس��يج در ادامه 

دستاوردهاي انقلاب در بخش ورزش را بي نظير 
مي داند: »در آستانه 40 سالگي، انقلاب اسلامي 
دستاوردهاي عظيمي را در تمامي حوزه ها مانند 
ورزش داشته است. اين دستاوردها در شرايطي 
است كه كشورمان در اين 40 س��ال همواره از 
سوي دشمن در فشار و تحريم بوده و تلاش كرده 
است براي سازندگي ايران قدمي برداشته نشود. 
با وجود چنين فشارهايي اتفاقات بسيار بزرگي 

رخ داده است.«
سردار يزداني از تشكيل س��تادي در اين زمينه 
براي بيان دس��تاوردهاي ورزش خبر مي دهد: 
»در اين راستا از يك ماه پيش ستادي در كميته 
مردمي گراميداش��ت 40 س��الگي انقلاب براي 
بيان دستاوردهاي ورزش تش��كيل شده تا يك 
مجموع��ه ب��اارزش از فعاليت هايي ك��ه در اين 
40 سال در ورزش كش��ور صورت گرفته، تهيه 
ش��ود. اين مجموع��ه عملكرد 40 س��اله درباره 
ورزش همگاني، ورزش قهرماني، زيرس��اخت ها 
و م��دال آوري در رش��ته هاي مختل��ف را دربر 

مي گيرد.«
وي معتقد است آمار عملكردهاي ورزش در 40 
سال اخير در مقايس��ه با قبل از انقلاب، بزرگي 
دستاوردها را بيشتر از هميشه مشخص مي كند: 

»مقايس��ه آمار 40 س��اله با وضعيت ورزش در 
قبل از انقلاب نشان دهنده كارهاي بزرگي است 
كه در بخش ورزش به ثمر نشس��ته و بيانگر اين 
است كه به رغم تلاش دشمن براي متوقف كردن 
سازندگي كشور، چه فعاليت هاي عظيمي صورت 
گرفته است. به عنوان نمونه و شاخص اگر بخواهم 
اشاره كنم، ساخت سه هزار سالن ورزشي در يك 
مقطع پنج س��اله در زماني كه مسئول سازمان 
ورزش بسيج بودم، يكي از كارهاي بزرگي است 
كه انجام ش��ده، اتفاقي كه نمونه آن را در قبل از 
انقلاب نداريم كه در چني��ن بازه زماني كوتاهي 
اين تعداد سالن ساخته شود. اين كار بي نظيري 

است كه صورت گرفته است.«
سردار يزداني به نمونه اي ديگر از اين دستاوردها 
اش��اره مي كند: »نمون��ه ديگ��ر، موفقيت هاي 
ورزشكاران كشورمان در رشته هاي رزمي پس 
از انقلاب اس��ت و مدال هايي كه رزمي كاران در 
رقابت هاي مختلف بين المللي به دست آورده اند، 
قابل مقايسه با قبل از انقلاب نيست. در رشته اي 
مانند ج��ودو قب��ل از انقلاب تنه��ا يك طلاي 
ارتش هاي جهان را داشتيم، اما در 40 سال اخير 
بيش از 70 مدال در رقابت هاي آسيايي و جهاني، 

جودوكارانمان كسب كرده اند.«

    در انتقال دستاوردها ضعف داشته ايم
رئيس تربيت بدني س��پاه تهران ب��زرگ معتقد 
است اين دس��تاوردها بايد به اطلاع مردم برسد: 
»صداوس��يما و رس��انه ها كمك كنن��د كه اين 
دس��تاوردها منعكس ش��وند و به اط��لاع مردم 
برس��ند، به خصوص كه در اين 40 س��ال كشور 
تحت فشار بود و دشمن هر روز يك غائله و فتنه اي 
ايجاد كرده تا سرگرم آن شويم و به زيرساخت ها و 
توسعه كشور كمتر توجه كنيم. با همه اين تفاسير 
واقعاً با توجه به ايستادگي مقابل نظام سلطه، كار 

بي نظيري صورت گرفته است.« 
سردار يزداني البته معتقد اس��ت كه در زمينه 
اطلاع رساني دستاوردهاي انقلاب ضعيف عمل 
شده است: »انعكاس اين دس��تاوردها به نسل 
جديد با توجه به هجمه اي كه عليه نظام وجود 
دارد، يكي از مهم ترين كارهايي اس��ت كه بايد 
صورت گيرد تا نسل جوان بدانند كه چه كارهاي 
بي نظيري در ورزش قهرماني، ورزش همگاني و 
زيرساخت ها اتفاق افتاده است. مسئولان در اين 
زمينه بايد تلاش كنند. من نسبت به كم كاري 
ك��ه در زمينه انع��كاس دس��تاوردهاي انقلاب 
صورت گرفته، انتق��اد دارم و معتق��دم كه كار 

ضعيفي انجام شده است.«

       چهره

       کشتی


